
 

Odgovori na viječnička pitanja gospodina Tihomira Marinkovića koja se postavljena na 1/2023 

sjednici vijeća općine Bol, a koja je dostavio direktor TZO Bol gospodin Ante Trutanić 

 

1.Tihomir Marinković je pitao zbog čega računovodstvo Turističke zajednice servisira tvrtka izvan 

Bola, te je li proveden javni natječaj za biranje najpovoljnije ponude za tu uslugu? 

Vrijednost usluge ostala je u istom iznosu kao i kod prijašnjeg knjigovodstva. Obujam poslova 

koje sadašnje knjigovodstvo obavlja u odnosu na prošlo je uvećan odnosno dio poslova koje 

je ranije obavljao direktor sada obavlja knjigovodstveni servis. Novi knjigovodstveni servis 

specijaliziran je za proračunsko knjigovodstvo što daje dodatnu sigurnost u kvalitetno 

obavljanje traženih poslova. Također pravna osoba koja obnaša knjigovodstvene usluge radi 

na izvlačenju sredstava iz fondova Europske unije pa je samo po sebi razumljivo kako se 

njezini poslovni partneri nalaze u prioritetu prilikom apliciranja na natječaje. I najvažnije, 

Turistička zajednica nije obveznik javne nabave.  

Također, ne mogu ne osvrnuti se kako ste svojedobno kao predsjednik i jedini član skupštine 

Grabovog rata između 2 osobe iz Bola i 1 Osobe iz Imotske Krajine prilikom prijave na natječaj 

za direktora upravo izabrali osobu iz Imotske krajine za direktora Grabovog rata, a sada Vas 

zanima zašto knjigovodstvo vodi tvrtka izvan Bola. Skačete sami sebi u usta. 

 

 

2.Tihomir Marinković je pitao jeli točno da direktor TZO Bol ima savjetnike za ekonomska i pravna 

pitanja. Ako je točno po kojoj cijeni dobiva te savjete? 

 

Kao direktor TZO Bol nažalost zbog obijesnog tuženja bivšeg direktora Markita Marinkovića, a koji 

nikad nije izvršio primopredaju vlasti niti uputio mene, kao sadašnjeg direktora u stanje unutar 

turističke zajednice Bol, primoran sam imati savjetnika za pravna pitanja, odnosno imati angažiranog 

odvjetnika. Mislite li možda da bih sam trebao zastupati TZ i sam se braniti dok bivši direktor plaća 

odvjetnike? 

Što se tiče cijene po kojoj dobivam ovu uslugu, u privitku Vam šaljem specifikaciju koja nije potpuna 

jer kod činjenice kako odvjetnikov rad nije ugovoren na bazi satnice, već paušalno isti nije bio dužan 

evidentirati svaki telefonski poziv, a koji su bili brojni. Inače, ugovor na bazi satnice bi bio financijski 

nepovoljniji za TZ OPĆINE BOL, jer odvjetniku za svaki ZAPOČETI sat pripada nagrada od 100,00 EUR-a 

uvećano za PDV. Također ovaj odgovor bih završio uzrečicom jednog od doajena bolskog turizma 

pokojnog nprofesora Đure Žuljevića koji je jednom rekao „malo znanja, opasna stvar“. 

 

Direktor TZO Bol nema savjetnika za ekonomska pitanja. 

Pravo pitanje je tko su bili vaši savjetnici i kako ste ih plaćali?? (koncesijama, prenamjenom zona???) 

Također očito je da su i ova vaša pitanja plod savjetovanja bivšeg direktora, te Vas izvrgavaju javnom 

podsmjehu, stoga bih Vam prijateljski preporučio promjenu savjetnika. 

 



3. Tihomir Marinković je kazao da je u tijeku postupak izrade strategije razvoja turizma koju je TYO 

Bol ugovorio sa tvrtkom Aktiva iz Supetra. Međutim on tvrdi da strategiju zapravo radi Sveučilište 

(Veleučilište) Aspira iz Splita kao podizvođač, te je zatražio očitovanje. 

 

Trenutno u tijeku nije izrada strategije već analize postojećeg stanja turizma u Bolu kao prvog koraka 

ka izradi cjelovite strategije. Ovaj posao je ugovoren sa tvrtkom Aktiva te je potpuno netočno da istu 

radi Aspira. Poznato mi je kako je politika prljava disciplina, ali izvlačiti netočne informacije samo iz 

činjenice kako je moja djevojka zaposlenik Aspire prelazi sve granice dobrog ukusa. 

 

 

 

 

 

 


